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§ 6 

Gemensam upphandling avseende skötsel av plaskdammar, 
duschar och vattenanläggningar på parkmark 

Beslut 

 

1. Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd beslutar att delta i en 

gemensam upphandling avseende skötsel av plaskdammar, 

duschar och vattenanläggningar på parkmark. 

 

2. Nämnden uppdrar åt stadsdelsdirektören vid Skarpnäcks 

stadsdelsförvaltning att fatta samtliga för upphandlingen 

nödvändiga beslut, att teckna avtal med utsedd leverantör samt att 

besluta i övriga frågor som rör avtalet under avtalsperioden. 

 

3. Paragrafen justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Nuvarande avtal för skötsel av plaskdammar upphör 30 april 2014.  

Stadsdelsförvaltningarna i Enskede-Årsta-Vantör, Farsta, Älvsjö, 

Hägersten-Liljeholmen, Skärholmen och Skarpnäck planerar för en ny 

gemensam upphandling av entreprenör. För att förenkla 

administrationen av upphandlingen föreslås att samtliga beslut för de 

deltagande nämnderna delegeras till direktören i Skarpnäcks 

stadsdelsförvaltning. 

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 16 september 2013. 

Dnr 422-2013-2.2.1   

 
Förslag till beslut 

Abit Dundar m.fl. (FP), Lars Svärd m.fl. (M) och Jessica Jormtun 

m.fl. (MP) föreslog att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag. 

 

Eva Fagerhem m.fl. (S) och Carita Stenbacka Tenezakis (V) lade fram 

ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom 

det. 

 

Ordföranden förklarade överläggningen avslutad. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

Forts. nästa sida  
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Forts. § 6 

 
Reservation 

Eva Fagerhem m.fl. (S) och Carita Stenbacka Tenezakis (V) 

reserverade sig mot beslutet till förmån för eget förslag. 

 

• ”Nämnden bifaller första beslutssatsen om att delta i en gemensam 

upphandling. 

 

• Nämnden bifaller andra beslutssatsen förutom frågan om 

förlängning av avtalet. 

 

• Nämnden anser att ärendet åter ska beredas gemensamt av berörda 

stadsdelsnämnder när ställning ska tas till om möjligheten till en 

förlängning ska användas. 

 

• Nämnden anser att förfrågningsunderlaget i den kommande 

upphandlingen ska innehålla tydliga skrivningar om att avtalspart 

ska ha tecknat gällande kollektivavtal, följa 

diskrimineringslagstiftningen samt ej bedriva avancerad 

skatteplanering utan betala skatter i Sverige.” 

_____________________ 


